
 

 

 

本函檔號:  TME/2024/N004 

通告 

屯門南延綫項目 —「綠在屯門」重置工程 

  為騰出空間興建第 16 區站*及相關鐵路設施，「綠在屯門」回收環保站

將以「先重置後拆卸」的原則進行重置。「綠在屯門」的重置工程已於龍澤

路近龍富路橋底工地展開，工地附近需分階段實施臨時交通管理措施。鄰近

工地的部分行人路已暫時封閉，行人可使用龍澤路繼續行程（詳情請參考附

圖）。 

  工程期間，現場會設置適當指示牌協助道路使用者。港鐵公司及承建商

會密切監察有關安排，致力減低工程對社區可能帶來的影響。 

  感謝你的體諒。如有查詢，歡迎致電承建商 24 小時熱綫 5186 6082 或 

港鐵工程熱綫 2993 3333。 
 

 

 
二零二四年三月十九日 

 
*車站名稱僅為工作名稱 
  



 

 

 

Our reference:  TME/2024/N004 

19 March 2024 
 

Notice 

Tuen Mun South Extension Project 
Re-provisioning Works for GREEN@TUEN MUN 

To make way for the construction of A16 Station* and relevant railway facilities, 
GREEN@TUEN MUN will re-provisioned before demolition. Re-provisioning works for 
GREEN@TUEN MUN have commenced at the site at Lung Chak Road underneath the Lung 
Fu Road flyover, and temporary traffic management scheme will be implemented in stages 
in the vicinity. Pedestrians can continue their journey via Lung Chak Road while a section of 
footpath adjacent to the site is temporarily closed (please refer to the attachment for details). 
 
During the works period, appropriate signs will be in place to direct road users. The 
Corporation and the Contractor will closely monitor the arrangements so as to minimise 
potential work impacts on the neighbourhood.   
 
Thank you for your understanding. For enquiries, please call our Contractor’s 24-hour 
hotline at 5186 6082 or MTR Projects Hotline at 2993 3333. 
 
 
*The station name is working title only 
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重置的「綠在屯門」模擬圖
Photomontage of re-provisioned GREEN@TUEN MUN

圖像只作概念展示用途，展示內容亦僅供參考，可能會有所變化。
All drawings and visuals are provided for concept illustration only, and the 
content is subject to change.

「綠在屯門」的重置工程已於龍澤路近龍富路橋底工地展開
Re-provisioning works for GREEN@TUEN MUN have commenced at the site at Lung Chak Road underneath the Lung Fu Road flyover
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